
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 96

Kan ministeren bekræfte, at blot ca. 5 pct. af alle indbrud opklares af politiet, og mener

ministeren i givet fald at dette er for lavt? I bekræftende fald bedes det oplyst, hvad

ministeren agter at gøre, så antallet af indbrud, der opklares, stiger markant. Der henvi-

ses til artiklen ”Nye tal: Indbrudstyve slipper godt fra 95 ud af 100 indbrud” bragt den 19.

maj 2019 på dr.dk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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